
4 Butlletí del Consell General  –  núm. 57/2020  –  Casa de la Vall, 22 de juliol del 2020 

presentació d’esmenes al Projecte de llei de 

modificació de la Llei 32/2008, del 18 de desembre, 

del Cos de Banders. El nou termini finalitza el dia 11 

de setembre del 2020, a les 13.30h. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 22 de juliol del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 22 de juliol 

del 2020, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. Roger 

Padreny Carmona, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 21 

de juliol del 2020, relatives als procediments 

d’intercepció legal de les comunicacions i d’acord 

amb els articles 18 i 130 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 559). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 22 de juliol del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

Molt Il·lustre Senyora,  

El sotasignat, Roger Padreny Carmona, conseller 

general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 

d’acord amb el que disposen els articles 130 i següents 

del Reglament del Consell General, formulo les 

preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen amb relació als 

procediments d’intercepció legal de les 

comunicacions  

Vist que Andorra Telecom, S.A.U. ha renovat el 

contracte d'evolució i manteniment del sistema 

d'intercepció legal, fins al 2024, amb l'empresa Excem 

Grupo 1971, S.A.  

Es formulen les preguntes següents: 

1. Quins motius han portat a Andorra Telecom a 

renovar el contracte d'evolució i manteniment del 

sistema d'intercepció legal, renovat fins a 2024, amb 

l'empresa Excem Grupo 71, S.A.? 

2. Quina és l'amortització actual del maquinari o 

dispositius emprats per interceptar les comunicacions, 

així com del seu software? 

3. Quants cops s'han utilitzat els dispositius 

d'intercepció de les comunicacions, des de la posada 

en funcionament del sistema d'intercepció? 

4. Quines han estat, fins a la data de presentació 

d'aquesta pregunta, les casuístiques en què s'han 

utilitzat els serveis d'intercepció de les 

comunicacions? 

5. Quins perfils de persones, físiques o jurídiques, o 

entitats, han sigut objecte de la intercepció de les 

comunicacions? 

6. Per què es va decidir situar dos dispositius separats 

físicament, un situat a les dependències d'Andorra 

Telecom i un altre a la Policia? 

7. Com funciona la relació entre aquests dos 

dispositius físicament separats? 

8. Quines persones tenen accés a l'ús d'aquests 

dispositius i quin és el marc legal que les empara a 

utilitzar-los? 

9. Com funciona el procediment habitual d'ús dels 

dispositius d'intercepció de les comunicacions i quins 

són els protocols d'actuació? 

10. Qui i com es comuniquen les intercepcions legals 

de les comunicacions? 

11. On queden enregistrades totes les actuacions 

fetes? I les dades recollides? 

12. S'eliminen les dades enregistrades? En cas afirmatiu, 

en quin termini màxim s'eliminen aquestes dades? 

Roger Padreny Carmona 

Conseller General  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 22 de juliol 

del 2020, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la M. I. Sra. 

Susanna Vela Palomares, consellera general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 22 

de juliol del 2020, relatives al nombre i els tipus 

d’intervencions efectuades durant els mesos de 

març, abril, maig i juny dels anys 2019 i 2020 i 

d’acord amb els articles 18 i 130 del Reglament del 
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Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 562). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 22 de juliol del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

Molt Il·lustre Senyora,  

La sotasignada, Susanna Vela Palomares, consellera 

general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 

d’acord amb el que disposen els articles 130 i següents 

del Reglament del Consell General, formulo les 

preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen relatives al nombre i  els 

tipus d’intervencions efectuades durant els mesos 

de març, abril, maig i juny dels anys 2019 i 2020  

Atenent la crisi sanitària produïda per la Covid-19 i 

la repercussió en l’activitat organitzativa del Sistema 

Andorrà d’Assistència Sanitària  i de l’Hospital 

Nostra Senyora de Meritxell on intervencions, proves 

diagnòstiques i visites a l’especialista s’han vist 

afectades per atendre a la Covid-19, es formulen les 

preguntes següents: 

1. Quin va ser el nombre d’intervencions quirúrgiques 

autoritzades i realitzades a l’Hospital Nostra Senyora 

de Meritxell, per pacients i tipus d’intervencions, 

durant els mesos de març, abril, maig i juny dels anys 

2019 i 2020? 

2. Quin va ser el nombre de proves diagnòstiques 

autoritzades i realitzades, per tipologies, durant els 

mesos de març, abril, maig i juny dels anys 2019 i 

2020? 

3. Quin va ser el nombre de visites a l’especialista 

realitzades, per tipologies, durant els mesos de març, 

abril, maig i juny dels anys 2019 i 2020? 

4. Quin és el temps d’espera per a les intervencions 

quirúrgiques ajornades per diferent tipologia? 

5. Quin és el calendari programat pel SAAS (termini 

de referència) per reprogramar les intervencions i les 

proves diagnòstiques ajornades-per tipologia-?  

Andorra la Vella, 22 de juliol del 2020 

Susanna Vela Palomares  

Consellera General  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

La síndica general, d’acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades pel M. I. Sr. Carles Sánchez Rodríguez, 

conseller general del Grup Parlamentari 

Socialdemòcrata, per escrit de data 9 de juny del 

2020, relatives a l’anunci del trasllat dels ajuts a 

l’estudi del Ministeri d’Educació al d’Afers Socials, 

Habitatge i Joventut, i publicades en el Butlletí del 

Consell General número 42/2020, del 9 de juny. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 20 de juliol del 2020 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

Ministeri d’Educació i Ensenyament 

Superior 

Preguntes amb resposta escrita del 

Govern (reg. núm. 379) 

Pregunta amb resposta escrita del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Carles 

Sánchez Rodríguez, conseller general 

del Grup Parlamentari 

Socialdemòcrata, relativa a l’anunci 

del trasllat dels ajuts a l’estudi del 

Ministeri d’Educació al d’Afers 

Socials, Habitatge i Joventut 

Es demana: 

1. Quin és el motiu exacte i concret que fonamenta 

el trasllat de la gestió dels ajuts a l’estudi del 

Ministeri d’Educació al Ministeri d’Afers Socials, 

Habitatge i Joventut? 

De ben segur que tots estem d’acord que l’educació és 

la clau per superar els condicionants personals, 

socials, econòmics i culturals de partida. L’educació 

és, doncs, una de les eines més potents que tenim per 

materialitzar el principi d’igualtat que regeix el nostre 

ordenament jurídic i del qual fem bandera com a 

societat. 


